
Referat fra FAU-møte, 16.01.2019, kl.18:30 
 

Tilstede: Maria Nerland, Astrid Refvik Lian, Helene Ekeberg Schmidt, Erling Kristensen, Fred O. 
Johansen, Anke Woelk 
Lene Næss Hjetland, Linn Kristin Kjærran, Linn Eskedal, Lene Skeistrand 

Frafall: Camilla Skovly 
 

Sak 1 Info fra administrasjon 

 • Elevundersøkelse (5.-7.klasse, digital): gjennomført 

◦ «Arbeidsro» eneste punkt som var oransje, ikke så mye fokus på den i år som 
tidligere 

• Jobbes mot «dysleksivennlig skole», søknad lagt inn, for godkjenning av 
sertifisering 

• Fortsetter med HOPP 

• Vurdering for læring/læringstrykk 

• Horten kommune: læringsmiljø-prosjekt: veiledning i mai hvordan skolen jobber 
med det psykososiale miljøet; det blir valgt ut 2 områder på hver skole det skal 
jobbes med 

• Trivselsundersøkelse (1.-4.klasse) --> resultater på foreldremøtet 
 

Sak 2 Rehabilitering av Fagerheimskolen 

 • Ny prosjektleder Elin Ringdal skal skrive politisk sak om det ikke hadde vært 
rimeligere på lang sikt å bygge helt ny skole, har tatt kontakt med Maria 

• Saken kommer opp i kommunestyret i mars 
 

Sak 3 Skoleskyss og venn med hjem? 

Status? Hva gjør vi videre med saken? 

 • Maria informerte om at Fylkestinget hadde en sak i møte 15.1. ang. skoleskyss og 
om elever kan ta med en venn hvis det er ledig kapasitet. Vi avventer referatet fra 
møtet. Hvis det blir flertall i fylket må kommunen følge dette. 

• Det er lov å ha med en venn for barn som har taxi pga medisinske årsaker 
 

Sak 4 Evaluering av foredrag «Gøy med mobil» 

 • Godt oppmøte: 45 foreldre og lærere deltok 

• Tilbakemeldinger: bra foredrag, tankevekker, førte til økt bevissthet bland 
foreldre, lærerikt. Også lærerne ga positive tilbakemeldinger og det ble 
samtaletema etterpå. 

• Fremtidige foredrag? Diskusjon om vi skal fortsette med temaer i samme 
retning eller om vi skal velge noe annet. Diskusjonen fortsetter på FAU-møte i 
mai, slik at vi får god tid til å planlegge/avtale/bestille foredrag. 

 

Sak 5 Sosiale arrangementer våren 2019 

 • Kort oppsummering om hva FAU har arrangert tidligere år, presentasjon av 
forslag fra NIF om å bruke gymsalen på fredager. 

• FAU var enig om å prøve tilbudet fra NIF og vi derfor ikke gjennomfører „de 
vanlige“ arrangementene (disko for 1.-4./5.-7. klasse) i år 

• Klassekontaktene bør informere foreldre om dette på sine klasse-FB-grupper 



 

Sak 6 Eventuelt 

 • Sikring av barn i bussen skal også gjelde når busselskapet må sette inn 
reservebuss pga reparasjoner el. Det har blitt observert at det har manglet 
enkelte ganger. Maria tar kontakt med VKT. 

 

 

Referent: Anke Woelk 


